

## Velkomst ved Bjarne, Vejen

### 1. Valg af ordstyrer

Bjarne, Odense blev valgt til ordstyrer.

### 2. Godkendelse af referat fra sidste møde

Der hører ikke efterfølgende supplement til et referat. Dette fjernes.  
Det var ikke Søren, men Gorm der oplyste om bevilgede penge til deltagelse ved Folkemødet på Bornholm.  
Referatet blev godkendt.

### 3. Præsentationsrunde

|           |            |                        |
|-----------|------------|------------------------|
| Jon       | Vejen      | observatør             |
| Uffe      | Odense     | grupperepræsentant     |
| Hans R.   | Kolding    | 2. suppleant HSR       |
| Gorm      | Kolding    | HSR-repræsentant       |
| Kaj       | Brenderup  | grupperepræsentant     |
| Inge-Lise | Svendborg  | grupperepræsentant     |
| Berit     | Kolding    | grupperepræsentant     |
| Anette    | Fredericia | grupperepræsentant     |
| Sune      | Kolding    | grupperepræsentant     |
| Tom       | Vejen      | observatør             |
| Leif      | Aabenraa   | grupperepræsentant     |
| Bjarne T. | Odense     | grupperepræsentant     |
| Poul N.   | Odense     | grupperepræsentant     |
| Søren B.  | Fredericia | kasserer               |
| Bjarne    | Vejen      | næstformand            |
| Inger     | Gråsten    | sekretær, webansvarlig |

### 4. Rapporter(Kommentarer/tilføjelser til de udsendte rapporter)

*Region SYD/Hovedservicerådet ved Gorm*

Vedr. arbejdet med synligheden foreslås deltagelse ved Brørupmarkedet.  
Da der skal spares sendes BOX 334 ikke gratis til grupperne. Der opfordres til at folk selv abonnerer på bladet. Det er sundt, at ikke alt er gratis og der

opfordres endvidere til, at der fortællles om regionsarbejdet m.m. i grupperne, og at hattepengene ikke kun skal dække kaffen.

*Økonomi ved Søren B.*

Efter Søren's forslag blev det vedtaget at sende 30.000 kr. til Hovedservicerådet.

*Informationsudvalget ved Margrethe*

Der foreligger ingen rapport p.g.a. sygdom.

*Telefon-og e-mailudvalget ved Jens T*

Ingen tilføjelser til rapporten.

*Region Syds hjemmeside ved Inger*

Ingen tilføjelser til rapporten.

#### **5. Ændringsforslag til regionshåndbogen**

De indkomne forslag blev gennemgået og vedtaget. De rettes til i Regionshåndbogen.

#### **6. Kommunikation/information til medlemmer**

Punkt 6 og 7 overlappede hinanden og gled sammen.

#### **7. Opdatering af grupperne – nye fortrolighedslistes**

Diskussion om, hvordan vi når ud til så mange som muligt i Region Syd.

Blandt forslagene var:

De gængse maillister, Face-book, nyhedsbreve, selvtilmelding via hjemmesiden og at delegerede kan besøge grupperne. Dette tages op igen på næste regionsmøde.

#### **8. Tema: Kærligheden tilbage i AA (oplæg fra Vejen)**

Sune gennemgik milepæle i AA's historie og fortalte om at være International delegeret, om lande, der sponsorerer andre lande, for at gøre det muligt at deltage i "En verden-Et AA- Et sprog fra hjertet"

#### **9. Evt**

Bør nye delegerede vælges på første møde efter servicekonferencen?

Derved kan regionshåndbogen opdateres.

Der mangler en repræsentant både til Litteraturudvalg og til EDB-udvalg.

Næste møde er den 13. August 2017 kl. 11.00 til 15.00 i Kolding.